
Zápisnica 21/2021 
zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 9. novembra 2021 o 14:00 hod. 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčne. 
 
Prítomní členovia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. 
Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; prof. Ing. Ivan Špánik, 
DrSc.; doc. Ing. Marián Janek, PhD. (zast. prof. Ing. Jána Híveša, PhD.); prof. Ing. Albert Breier, DrSc.; 
prof. Ing. Michal Rosenberg, PhD.; prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; doc. Ing. Michal Kvasnica, PhD.; prof. 
Ing. Viktor Milata, DrSc.; doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD. (zast. prof. Ing. Ľubomíra Valíka, PhD.); prof. 
Ing. Ivan Hudec, PhD.; prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. 
Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Michal Kaliňák, PhD.; Mgr. Robin Pělucha, PhD.; Mgr. Ladislava Ivančová, PhD.; 
Ing. Jozef Dzivák 
Neprítomný: - 
 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 

prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU (dekan, prodekani, tajomník) 
2. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2020/2021 (Reháková) 
3. Ankety študentov (Reháková) 
4. Dlhodobý zámer rozvoja FCHPT STU na obdobie po roku 2021 (dekan, prodekani, tajomník) 
5. Informácia o príprave smernice pre riadenie projektovej činnosti na FCHPT (Polakovič) 
6. Informácia o príprave zmien v hodnotení publikačnej činnosti na FCHPT (Polakovič) 
7. Rozličné 

 aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
 priebežná informácia o stave prípravy novej akreditácie na FCHPT a na STU (Polakovič, 

Reháková) 
 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 
prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU 
Dekan fakulty prof. Gatial informoval o aktuálnej situácii s COVID-19 na STU a na fakulte a o platných 
COVID semaforoch. Tajomník fakulty Dr. Grančay informoval, že medzi zamestnancami sú aktuálne 2 
aktívne prípady COVID-19. Prodekanka doc. Reháková uviedla počet momentálne chorých študentov 
a zhrnula aktuálne platný model výučby na fakulte v členení podľa jednotlivých stupňov štúdia. 
Pripomenula, že kým neprejdeme na plne dištančný model, študenti majú nárok na ubytovanie na 
internáte. 
Prof. Špánik sa zaujímal o formu skúšky. Prodekanka doc. Reháková pripomenula, že aj keď ešte nie je 
možné určiť, či skúšky budú prezenčné alebo dištančné, v rámci jedného predmetu musí byť forma 
každého termínu rovnaká. 
Prof. Hudec upozornil, že Vláda SR plánuje schváliť nové pravidlá COVID semaforu. Vedenie fakulty 
príjme adekvátne opatrenia hneď ako budú známe konkrétne pravidlá. 
 



Bod 2. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2020/2021 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala Správu o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2020/2021. 
Vyzvala členov kolégia, aby zabezpečili doplnenie údajov za jednotlivé pracoviská vo vybraných 
častiach správy a kontrolu údajov týkajúcich sa nimi zabezpečovaných študijných programov. 
Obšírne sa venovala hodnoteniu kvality výučby vo forme hospitácií. Prejavila spokojnosť so zvyšujúcim 
sa počtom hospitácií, ale zdôraznila, že sú koncentrované iba na niekoľkých pracoviskách. Vyzvala 
členov kolégia, aby prekontrolovali interaktivitu dištančnej výučby a naďalej pokračovali v hospitáciách 
v prezenčnej i dištančnej forme a to najmä v predmetoch, ku ktorým boli pripomienky v evaluačných 
dotazníkoch. 
Prof. Milatovi v správe chýba oblasť týkajúca sa prezentácií o fakulte na pôde stredných škôl a zmienka 
o prednáškach Chemických horizontov. Predstavil svoje idey o tom, ako zvýšiť ducha fakulty medzi 
zamestnancami a doktorandmi. 
Úloha 21.1: Zodpovední pracovníci pošlú prodekanke doc. Rehákovej do stredy 17.11.2021 svoje 
pripomienky k správe a doplnia požadované údaje. 
 
Bod 3. Ankety študentov 
Prodekanka doc. Reháková informovala o výsledkoch ankiet študentov z akademického roka 
2020/2021. Oznámila, že na rektorátnej úrovni navrhla, aby tento typ ankiet bol pre študentov 
povinný, rovnako ako je tomu na mnohých zahraničných univerzitách. Vyjadrila spokojnosť 
s návratnosťou ankiet v prípade končiacich, avšak nespokojnosť v prípade ostatných ročníkov. 
Venovala sa najčastejšie sa opakujúcim problémovým témam (kvalita dištančnej výučby, dĺžka 
pripomienkovania protokolov a pod.) a požiadala členov Kolégia dekana o zabezpečenie ich riešenia. 
Pochválila pracoviská, ktoré organizujú aj „flash“ ankety napr. hneď po uskutočnení online prednášky. 
Prof. Jelemenský pochválil kvalitu súčasných ankiet v porovnaní s minulými. Navrhol, aby sa s ich 
výsledkami pravidelne pracovalo a sledovalo sa riešenie opakujúcich sa problémov. Otvoril tému 
otáznej nutnosti zaradenia niektorých predmetov do vybraných študijných programov. 
Prof. Breier pripomenul, že dôležitý je názor väčšiny študentov, nie jednotlivca. 
Prof. Hudec upozornil, že „pedagogické majstrovstvo“ treba prispôsobiť meniacim sa generáciám 
študentov.  
 
Bod 4. Dlhodobý zámer rozvoja FCHPT STU na obdobie po roku 2021 
Dekan fakulty prof. Gatial v stručnosti predstavil Dlhodobý zámer FCHPT STU v Bratislave a rozdelenie 
jeho jednotlivých častí podľa autorstva členmi vedenia. Objasnil motivácie vedúce k vzniku aktuálneho 
materiálu. Vymedzil postavenie fakulty vo vysokoškolskom sektore na Slovensku, pomenoval jej silné 
stránky a ohrozenia. Predstavil hlavné strategické ciele vedenia v jednotlivých oblastiach. 
Doc. Kvasnica navrhol doplniť indikátory o čísla aktuálneho stavu a plánovaného budúceho stavu. 
Prof. Hudec navrhol rozšíriť záber dlhodobého zámeru na viac ako len chemický a potravinársky 
priemysel. Navrhol konkretizovať ciele. 
Prof. Breier oponoval svojim predrečníkom a zo svojich skúseností navrhol čo najmenej konkrétne ciele 
v dlhodobom zámere. 
Prodekanka doc. Reháková sa tiež priklonila k čo najmenšej konkrétnosti zámeru vyjadreného v číslach, 
postačujúce sú trendy a smerovanie. 
Prof. Milata navrhol konkrétne doplnenia do úvodnej časti materiálu, prihlásiť sa k dedičstvu slávnych 
chemikov a technológov z minulosti. 
Úloha 21.2: Členovia Kolégia dekana pošlú dekanovi fakulty prof. Gatialovi do stredy 17.11.2021 svoje 
pripomienky k dlhodobému zámeru. 



 
Bod 5. Informácia o príprave smernice pre riadenie projektovej činnosti na FCHPT 
Prodekan prof. Polakovič podal aktualizovanú informáciu o príprave smernice pre riadenie projektovej 
činnosti na FCHPT so zameraním na zmeny pod vplyvom diskusie na predchádzajúcom zasadnutí 
Kolégia dekana. 
Doc. Kvasnica vyjadril konkrétne pripomienky týkajúce sa mzdového ohodnotenia členov riešiteľského 
kolektívu a nesúhlasil so stanovenými maximálnymi limitmi miezd. 
Prof. Rosenberg upozornil na niektoré špecifiká prípravy personálnej matice projektov štrukturálnych 
fondov. 
Prof. Hudec, doc. Kvasnica a prof. Breier navrhli inak (konkrétnejšie) definovať limit v bode 4.3. 
Dekan fakulty prof. Gatial uzavrel debatu slovami, že prof. Polakovič zváži inak definovať mzdové limity 
a pripraví text smernice. 
 
Bod 6. Informácia o príprave zmien v hodnotení publikačnej činnosti na FCHPT 
Prodekan prof. Polakovič podal aktualizovanú informáciu o príprave zmien v hodnotení publikačnej 
činnosti na FCHPT so zameraním na zmeny pod vplyvom diskusie na predchádzajúcom zasadnutí 
Kolégia dekana a neskorších pripomienok vedúcich pracovníkov. 
Prof. Rapta navrhol čo najrýchlejšie zavedenie týchto zmien. 
Prof. Milata upozornil, že tieto kritériá môžu viesť k zníženiu spolupráce medzi pracoviskami. 
Doc. Kvasnica, prof. Breier a prof. Hudec sa vyjadrili k navrhovanej metodike. 
 

Bod 7. Rozličné 

 Prodekan doc. Lakatoš informoval o aktuálnom vývoji rekonštrukcie starej budovy v rámci 
projektu ACCORD a súvisiacich problémoch. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala o blížiacom sa termíne konania študentskej vedeckej 
konferencie. Na deň jej konania bude vyhlásené dekanské voľno pre zúčastnených študentov. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala o aktualizovanom harmonograme zosúlaďovania VSK STU 
a novelizácii zákona č. 269/2018 Z.z. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala, že fakulta zakúpila e-learningový kurz technickej 
angličtiny s možnosťou získania certifikátu po jeho úspešnom absolvovaní. Prístup do kurzu budú 
mať všetci záujemcovia z radov zamestnancov i študentov FCHPT. Technickým i odborným 
poradenstvom poverila Dr. Ivančovú. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o akciách STU v Bratislave k novele zákona o vysokých 
školách. 

 
Zasadnutie bolo ukončené o 18:12 hod. 
 
 
Bratislava, 9. novembra 2021 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 



prodekanka pre vzdelávanie FCHPT STU 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU 


